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Pan
Marek Wojtkowski
Prerydent Miasta Woclawek

Ponownie rwracafii sig z uprzejmE pro5bE w imieniu

mieszkafc6w osiedla Kazimierza Wielkiego o przegl4d stanu drzew

na osiedlu przy tamie i wycigcie suchych konar6w, kl6re w czasie

gwahownych burz i opad6w deszczu lami4 sig zagruitaiqc

bezpieczeristwu ludzi, atakZe stojqcym pojazdom na parkingach.

Ze wzglgdu na beryieczeristwo spr6chniale drzewa naleiry wyci46,

a w to miejsce lub obok nasadzi6 nowe drzewk4 kt6re bgd4

komponowaly sig w architekturg osiedla. Szczeg6lnie dotyczy to

starych topoli.

Proszg Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie.
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